



### Medicinal Ingredients/Ingrédients médicinaux

per daily portion of 6 capsules/par portion quotidienne de 6 capsules

D-aspartic Acid / Acide D-Aspartique .....	3000 mg
Eurycoma longifolia (Tongkat ali 100:1) (Tonkat ali, extrait standardisé 100 :1/standardize extract 100 :1) .....	400 mg
Cordyceps sinensis .....	300 mg
Maca extract 12 :1 .....	200 mg
Shilajit .....	250 mg

**Recommended use or purpose:** Source of fungal polysaccharides with immunomodulating properties. Provides antioxidants. **Recommended dose:** Adults : 2 capsules 3 times a day. Take with meals. **Recommended duration of use:** Consult a healthcare practitioner for use beyond 12 days. **Cautions and warnings:** If you are pregnant or breastfeeding, consult a health care practitioner prior to use. Consult a healthcare practitioner prior to use if you have benign prostate hypertrophy and/or prostate cancer. Consult a healthcare practitioner prior to use if you are taking propranolol. Adult women: Consult a healthcare practitioner if you experience abnormal hair growth. **Non medicinal ingredients:** Vegetable Cellulose, vegetable stearic acid.

**Usage ou fins recommandées :** Source de polysaccharides fongiques dotés de propriétés immunomodulatrices. Source d'antioxydants. **Posologie recommandée :** Adultes : 2 capsules, 3 fois par jour. Prendre avec un repas. **Durée d'utilisation recommandée :** Consultez un praticien de la santé pour une consommation au-delà de 12 jours. **Précautions et mises en garde :** Consultez un médecin avant de consommer si vous êtes enceinte ou si vous allaitez. Consultez un médecin avant de consommer si vous souffrez d'hypertrophie bénigne et/ou d'un cancer de la prostate. Consultez un médecin avant de consommer si vous prenez du propranolol. Femmes adultes: Consultez un médecin si vous observez une croissance anormale de pilosité. **Ingrédients non médicinaux:** Cellulose végétale, acide stéarique végétal.

CONTACT US

1 888 770-0079

info@atplab.com